



天津市津宝乐器有限公司

Tianjin Jinbao Musical Instrument Co., Ltd.

天津市津宝乐器有限公司始建于1984年，坐落于天津市宝坻区海泰路1-2号，占地面积12万平方米，建筑面积10万平方米。2013年被中国乐器协会推荐为副理事长单位、中国乐器协会打击乐专业委员会单位。

Tianjin Jinbao Musical Instrument Co., Ltd., was founded in Baodi district, Tianjin city, in 1984. It covers an area of 120,000 square meters. The construction area is 100,000 square meters. In 2013, the company was recommended as the enterprise of vice director of China musical instrument association, and the enterprise of director of percussion committee of China musical instrument association.



公司年销售4.2亿元，上缴税金5160万元，实现利润7142万元，利税总额10544万元。

The company's annual sales revenue is 420 million yuan. The taxes delivery is 51.6 million yuan, Profit is 71.42 million yuan, Profit and tax total is 105.44 million yuan.

2001年公司通过了ISO9001质量保证体系认证，2008年“津宝”商标被国家工商总局命名为“中国驰名商标”。被商务部授予“文化产业出口示范基地”。公司主要出口国家有美国、墨西哥、德国、巴西、英国、印度尼西亚、泰国等。

In 2001, the company passed the ISO9001 Quality System Certification. In year 2008, the trademark "JINBAO" was named as China Famous Trademark by the State Administration of Industry and Commerce. The company was awarded as "National Cultural Industry Model Base" by the Ministry of Culture, and awarded as "Cultural Industry Export Demonstration Base" by the Ministry of Commerce. The company mainly exports to countries of United State of America, Mexico, Germany, Brazil, Britain, Indonesia, Thailand and so on.

公司主要产品有西洋打击乐器、民族打击乐器、木管乐器、铜管乐器、乐器支架和乐器箱包等六大系列300多个品种。几年来我公司申请专利713项。2011年被国家知识产权局命名为“知识产权示范单位”。

The main products are western percussion instruments, China national percussion instruments, woodwind instruments, brasswind instruments, musical stands, cases of musical instruments, in total six series and more than 300 kinds. In recent years, the company has owned patents with a number of 713. In 2011, the company was named as "Tianjin patent pilot enterprises" by State Intellectual Property Office.

公司地址：天津市宝坻区海泰路1-2号

Address: No.1-2 Haitai Road, Baodi district, Tianjin City

Tel: 29235317 E-mail: jinbaomusic@163.com